

THURSDAY, APRIL 14

JUSTICE AND LEGAL

AFFAIRS

11:00.....209 W.B.

15:30.....209 W.B.

Order of the day: 1—11:00—Main Estimates 1983-84: Votes 20 and 25—Law Enforcement Program (R.C.M.P.) under SOLICITOR GENERAL

2—15:30—Main Estimates 1983-84: Votes 1 and 5—Administration of Justice Program, Vote 10—Canadian Unity Information Office Program and Vote 35—Law reform Commission of Canada under JUSTICE

Appearing:

At 11:00:

The Honourable Robert P. Kaplan, Solicitor General of Canada

At 15:30:

The Honourable Mark MacGuigan, Minister of Justice and Attorney General of Canada

LE JEUDI 14 AVRIL

JUSTICE ET QUESTIONS JURIDIQUES

11:00.....209 É.O.

15:30.....209 É.O.

Ordre du jour: 1—11:00—Budget des dépenses 1983-1984: crédits 20 et 25—Programme d'application de la loi (G.R.C.) sous la rubrique SOLICITEUR GÉNÉRAL

2—15:30—Budget des dépenses 1983-1984: crédits 1 et 5—Programme d'administration de la justice, crédit 10—Programme du Centre d'information sur l'unité canadienne et crédit 35—Commission de réforme du droit du Canada sous la rubrique JUSTICE

Comparaissent:

A 11:00:

L'honorable Robert P. Kaplan, solliciteur général du Canada

A 15:30:

L'honorable Mark MacGuigan, ministre de la Justice et procureur général du Canada

Tuesday, March 29, 1983

Le mardi 29 mars 1983